
 
Referat fra møde i 

Egtved Udviklingsråd 
 

Dato: 5. september 2022 Mødested: Roberthus 
Tidspunkt: kl. 19 

 

Mødeleder/referent 
Inger/Kirsten 

Deltagere:  
Kirsten, Flemming, Erik, Torben og 
Inger 

Afbud:  
Henrik, Thyra, Mette 
og Troels 

 
Dagsorden: 
 

1. Opfølgning vedr. Tinghøj 
 

 
2. Frederik – opfølgning på 

byvisionsarbejdet – 
formidling af byvisionen 
og promovering af 
Egtved via 
www.egtved.dk 

 
 

3. Turistbus v/Torben 
 
 
 
 
 
 

4. Erhvervsjord 
Erik og Inger 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Oplevelsescenter ved 
Egtved Pigens grav.  
Helle og Inger 

 
 
 
 

 
Referat: 
 
1. 
Intet nyt. Vi følger sagen via dagsordenspunkter. 
 
2. 
Frederik er tovholder på arbejdet. Input er givet til div. videoer 
m.v. Vi afventer Frederik.  
 
 
 
 
3. 
Vi har nu her efter sommerferien………… modtaget noget 
materiale til turisterne.  Aftalen var at det skulle have været klar til 
turistbussen. Forslag om at vi beder Katrine og at lægger det ind 
på hjemmesiden under Turist i Egtved på www.egtved.dk 
Torben følger op.  
 
 
4. 
Opfølgning ved Erik og Inger.  
Vejle Kommune har ikke købt jorden endnu. Bekymring for at 
sagen kan ende som sidst, hvor Vejle Kommune og lodsejer ikke 
kunne blive enige om prisen på jorden.  
Formanden for Teknisk udvalg, borgmesteren og Aktiv Erhverv er 
inviteret på besøg hos Andersen Steel A/S den 8. september. Det 
er Venstre i Vejle Ådal der står bag invitationen. Formål, at sætte 
fokus på erhvervsjord i Egtved.  
 
Forslag om at flytte arbejdspladsen fra Dalgade til den nye 
erhvervsjord. JPJ-Byg ejer grunden i Dalgade. Erik kontakter JPJ. 
 
5. 
Idekonkurrence er udskrevet.  
OBS. Nytsyn er gået med til at overdrage www.egtvedpigen.dk til 
Vejle Kommune igen. Men Nytsyn hører intet fra Vejle Kommune. 
Inger rykker Flemming fra Vejle Museerne for at kontakte Nyt Syn. 
 
 

http://www.egtved.dk/
http://www.egtvedpigen.dk/


6. BID  
 
 
 
 
 
 

7. Nytårskur 
Torben, Helle, Kirsten, 
Flemming, Kari samt  
Tove og Anne Birgitte fra 
biblioteket 
 

               
 
 
 

8. Kommunikation  
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

9. Klyngemøde Øster 
Starup / Ågård 

 
 
 

10. Idrætsforeningen 
 
 

11. Spejderne 
 

 
12. Roberthus, 

brugergruppe v/ Torben 
 

13. Vejle Ådal og Fjord 
 

 
 
 
 

6. 
Ny opstart af BID-arbejdet den 9. august. Inger og Kirsten deltog 
fra EU. Der var 40 deltagere.  
Næste BID-møde den 7. sept. kl. 18-20. Kirsten og evt. Inger 
deltager. Evaluering af MØD Egtved den 3. september samt 
fotokonkurrencen er på dagsordenen. 
 
7. 
Forslag om at nytårskuren flyttes til lørdag den 7. januar kl. 14 – 
16 i 2023. Forslag til foredragsholder: Fremtidsforsker Anne Skare 
Nielsen, klimakorrespondent fra DR Thøger Kirk. 
Herefter arrangeres der åbent hus i hele Roberthus. 
Der serveres bobler og snack.  
Torben inviterer gruppen til planlægning. 
Kirsten booker mediesalen. 
 
8. 
Egtved Posten deltog ved MØD Egtved – fik bl.a. input til følgende 
artikler: 
De Kreative Værksteder – er udvidet med lerværksted 
Fotokonkurrence 
Store silketryk lavet af Robert Jakobsen er nu på Roberthus 
Idekonkurrence til Egtved Pigens center er udskrevet.  
 
Erik gennemgik et forslag til en Egtved app og orienterede om sin 
kontakt med Egtved Skole. Vi besluttede, at vi indtil videre kører 
videre med hjemmesiden Egtved.dk 
Erik opretter sit eget domæne indtil videre. 
Knud og Heidi inviteres med til det næste udviklingsrådsmøde. 
 
9. 

Inger refererede fra klyngemødet den 16. august. Et fint møde, 
hvor der er mange spændende emner under bordet rundt. 
Referat er sendt rundt. 

 
10. 
Intet nyt 
 
11. 
Intet nyt 
 
12. 
Intet nyt 
 
13. 
Landskabsplan for Vejle Ådal og Fjord. Materiale i offentlig høring.  
Der er et møde i Vejle 8.9.22, som man kan deltage i. Inger 
deltager samt evt. Mette. 
Naturkomiteens område er tegnet med i landsskabsplanen for 
Vejle Ådal. Vores fokus er at skabe sammenhæng mellem vores 



 
 
 

14. Sikkerskolevej  
 
 
 
 
 

15. Presse 
 
 

16. Lokalplan nr. 1348 ved 
Hejlskovparken 

 
 
 

17. Næste møde 
 
 

18. Evt.  
 
 
 
 
 
 
 

byvision (Naturkooridorer til Vejle Ådal) og de grønne kiler i 
landskabsplanen.  
 
14. 
Opfordring til at grundejerforeningen Hejlskov, Vinkelgård og den 
nye udstykning ved Dulmosevej går sammen om en løsning vedr. 
sikkerskolevej over Søndergade. Skal tages med til budgetønske til 
2024. Punktet tages med til det næste møde, hvor vi finder ud af 
hvem der inviterer til et møde.  
 
15. 
Se punkt 8. 
 
16. 
Lokalplanen blev gennemgået. Flemming tager kontakt til 
grundejerforeningen og hører, om de ønsker udviklingsrådets 
opbakning til et fælles høringssvar.  
 
17. 
Mandag den 10. oktober kl. 19.00 
 
18. 
Plan over Vejle Kommunes skove sendes rundt og punktsættes på 
næste møde. 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 


